
Susitikimo su gyventojais dėl gatvių modernizacijos 
kūrybinių dirbtuvių apibendrinimas 

Aptarinėjama tema: Pašilaičių gatvių modernizacija 

Susitikimo laikas ir vieta: 2025 01 08, 18:00-20:00 val., Vilniaus Gabijos gimnazija, Pašilaičių g. 13, 
Vilnius, 06107, konferencijų salė. 

Susitikimo rezultatas: gyventojai pritarė, kad teritorijoje pokyčių reikia, sprendžiant kylančias 
problemas. 

Susitikime dalyvavo šie specialistai:  

- Vilniaus miesto savivaldybės infrastruktūros grupės vyriausioji specialistė Irena Čepukoitė. 
- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo transformacijos vadovas Jonas Damidavičius 
- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo ekspertas Edgaras Stankevičius 
- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo ekspertė Indrė Ivanauskaitė 
- UAB Smart Continent LT, partneris Aurelijus Jaruševičius 
- UAB Smart Continent LT, vyresnioji analitikė Gintė Purauskaitė 
- UAB Smart Continent LT, urbanistė Kotryna Velutienė 

Susitikime dalyvavo gyventojų: 18 

Susitikimo eiga: 

1. SĮ Susisiekimo paslaugos atstovas Edgaras Stankevičius susitikimo pradžioje pristatė gatvių 
modernizacijos projektą.  

2. Pristatymo metu gyventojams kilo klausimų (detalizuojama protokolo dalyje „Gyventojų 
klausimai“) į kuriuos atsakymus pateikė SĮ Susisiekimo paslaugos atstovai Jonas 
Damidavičius ir Edgaras Stankevičius bei Vilniaus miesto savivaldybės atstovė Irena 
Čepukoitė. 

3. Smart Continent LT, UAB atstovas Aurelijus Jaruševičius pristatė Pašilaičių gatvių 
modernizacijos esamos situacijos analizę ir vykdomos apklausos rezultatus (detalizuojama 
protokolo dalyje „Gyventojų identifikuotos problemos ir pasiūlymai“). 

4. Po pristatymo, dirbtuvių dalyviai suskirstyti į darbo grupes pagal gyvenamąją vietą, kur dalyvių 
buvo prašoma identifikuoti kylančias problemas bei pateikti pasiūlymus modernizuojamoms 
gatvėms.  

Gyventojų klausimai: 

a) Ar gatvių modernizacija apjungia visus eismo dalyvius? 
b) Koks koncepcijos tikslas ir kodėl nuspręsta daryti dabar? 
c) Iš kokio biudžeto savivaldybė įgyvendins projektą? 
d) Ar yra statistinių pokyčių po 30 km / val. greičio įvedimo kitose Vilniaus gatvėse ir gatvių 

pertvarkymo? 
e) Ar išnaikintuose garažų masyvuose, kur buvo laikomos mašinos, numatytas papildomų erdvių 

mašinų statymui įrengimas? 

Gyventojų identifikuotos problemos ir pasiūlymai: 



Dalyviai kvestionavo projektą ir teigė, kad svarbu užtikrinti tranzitinio eismo ribojimą, įrengiant 
trūkstamą Pavilnionių gatvės atkarpą. Taip pat dalyviai pridūrė, kad gatvių modernizacijos projektas 
turėtų būti įrengiamas kartu su Pavilnionių gatve, kadangi tikėtina jog įrengtus trūkstama atkarpą 
keisis srautai ir poreikiai. 

Gyventojai pabrėžė, kad Pašilaičiai, o ypač Gabijos g. viršus, yra tapęs tranzitu kitų mikrorajonų 
gyventojams, todėl problema yra ne greitis, o nuolatinės spūstis. 

Buvo iškeltas  vaikų bei moksleivių atvežimo į darželius ir mokyklas klausimas. Pasak, gyventojų tai 
labai didelė problema, kadangi atvykę automobiliai užkemša gyventojų kiemus, vaikus išleidžia 
sustoję važiuojamojoje gatvės dalyje. Buvo keliamas ir mokyklų priskyrimo pagal gyvenamąją vietą 
klausimas.  

Kita iškilusi problema, kurią išreiškė dalyviai, yra apšvietimas gyvenamųjų daugiabučių kiemuose. 
Pasak dalyvių, kai kurie gyvenamųjų daugiabučių kiemai, kurie priklauso Vilniaus miesto savivaldybei, 
yra apšviečiami iš daugiabučių gyventojų lėšų. Todėl buvo prašoma, kad savivaldybė pagaliau perimtų 
šią naštą nuo mikrorajono gyventojų. 

Gyventojai pabrėžė pėsčiųjų perėjų ir šaligatvių trūkumą teritorijoje. Taip pat minėjo ir prastą esamų 
pėsčiųjų takų būklę, kadangi takų danga yra pasenusi ir ištrupėjusi. Be to buvo minimos ir kitos 
taškinės problemos pėsčiųjų takuose, pavyzdžiui, lietaus surinkimo kanalizacijos, kurios 
neapsaugotos ir pavojingos praeiviams, o ypač vaikams. 

Gyventojai išskyrė mokyklas ir prieigas prie jų, pasak dalyvių, prie kai kurių mokyklų nėra šaligatvių ir 
priėjimo. Taip pat trūksta privažiavimų, todėl atvežtų mokinių tėvai savo mašinomis užstato šalia 
esančius kiemus ir taip sukelia nepatogumų gyventojams. 

Kitas problemines vietas ir pasiūlymus gyventojai pateikė darbo grupių metu, atvaizduojant 
žemėlapiuose. Į iškeltas problemas ir teiktus pasiūlymus bus atsižvelgiama rengiant koncepciją. 

PRIDEDAMA: 

1. Kūrybinių dirbtuvių metu dalyvių pateiktų problemų ir pasiūlymų apibendrinimas 



Kūrybinių dirbtuvių metu dalyvių pateiktų problemų ir pasiūlymų apibendrinimas 

 

 



 

 

 

  



 


